

AUFRUF ZUR EINREICHUNG VON BEITRÄGEN UND ZUR TEILNAHME:

VERNETZUNGSSYMPOSIUM ZUM THEMA „KI-GESTÜTZTES LERNEN“ – AKTUELLE FORSCHUNGS- UND PRAXISPROJEKTE IN SALZBURG

14. MÄRZ 2025, SCHLOSS FROHNBURG, 9-18 UHR

Liebe Kolleg*innen der Universitäten und Hochschulen in Salzburg,

wir planen ein Vernetzungssymposium zum Thema „KI-gestütztes Lernen“. Im Zentrum stehen aktuelle Forschungs-, Entwicklungs- und Praxisprojekte in Salzburg. Relativ viele Kolleg*innen arbeiten in diesem Bereich, doch es fehlt ein Überblick darüber, wer über was mit wem forscht bzw. in der Praxis erprobt und evaluiert.

Ziel des Vernetzungssymposiums ist es, mögliche Synergien und die Chance größerer überinstitutionellen Forschungsanträge innerhalb einer gemeinsamen Arbeitsgruppe auszuloten. Es sollen innovative Ansätze und Projekte zum Einsatz von KI-Technologien in der schulischen oder universitären Lehre vorgestellt werden, die das Potenzial haben, Lernprozesse effektiv zu unterstützen. Das Vernetzungssymposium wird von „Wissenschaft & Kunst“ (Programmbereich InterMediation) organisiert.

Sie arbeiten an einem entsprechenden Projekt oder sind an diesem Themenfeld interessiert? Wir freuen uns über Ihren Beitrag zum Symposium am 14.03.2025 – um Ihr Projekt vorzustellen oder mit Interesse teilzunehmen:

<https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=gxSUWfuvQk6k5R2ifEAITCeT5R0ktFNDm6Tw4SG5XGxUQVRCTVUwN0NNOFBHWE5P-OFFSVzNXWVA2TS4u>

(Anmeldung bis zum 17.02.2025)

Mit herzlichen Grüßen

Martin Losert (MOZ)
Christine Bauer (PLUS)
Sarah Schönbrodt (PLUS)
Katarzyna Grebosz-Haring (MOZ)
Simon Blatt (PLUS)
Fritz Höfer (PH)

mozarteum
university

PÄDAGOGISCHE
HOCHSCHULE
SALZBURG
Stefan Zweig **ph**

 **PARIS
LODRON
UNIVERSITÄT
SALZBURG**

CALL FOR CONTRIBUTIONS AND PARTICIPATION:

NETWORKING SYMPOSIUM ON "AI-SUPPORTED LEARNING" – CURRENT RESEARCH AND PRACTICAL PROJECTS IN SALZBURG

MARCH 14, 2025, SCHLOSS FROHNBURG, 9 A.M. - 6 P.M.

Dear colleagues from universities and higher education institutions in Salzburg,

We are planning a networking symposium on "AI-supported learning". It will focus on current research, development and applied projects in Salzburg. Many colleagues work in this field, but there is no overview of who is researching what with whom or applying and evaluating it in practice.

The aim of the networking symposium is to explore possible synergies and the opportunity for larger cross-institutional research proposals within a joint working group. It provides a stage to present innovative approaches and projects for the use of AI technologies in teaching at schools and universities which have the potential to effectively support learning processes. The networking symposium is organized by "Arts & Knowledges" (focus area InterMediation).

Do you work on a relevant project, or are you interested in this topic? We are looking forward to your contribution to the symposium on March 14, 2025 - to present your project or to attend as an interested participant:

<https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=qxSUWfuvQk6k5R2ifEAITCeT5R0ktFNDm6Tw4SG5XGxUQVRCTVUwN0NNOFBHWE5P-OFFSVzNXWVA2TS4u>

(registration until February 17, 2025)

With best regards

Martin Losert (MOZ)
Christine Bauer (PLUS)
Sarah Schönbrodt (PLUS)
Katarzyna Grebosz-Haring (MOZ)
Simon Blatt (PLUS)
Fritz Höfer (PH)

mozarteum
university ●

PÄDAGOGISCHE
HOCHSCHULE
SALZBURG
Stefan Zweig **ph**

 **PARIS
LODRON
UNIVERSITÄT
SALZBURG**